



**Patrick Frater**  
**Asia Editor**  
***Variety***

Patrick Frater has more than 20 years of experience writing about and analyzing the international film industry, with publications including *Variety*, *Screen International* and *The Hollywood Reporter*. He was Asia editor of *Variety* between 2005 and 2009 and re-joined the publication in July 2013. In 2010, he co-founded regional film trade publication *Film Business Asia* and consultancy firm F Media. Based in Hong Kong, Frater travels widely within the Asia-Pacific region and is a regular radio pundit, conference host and public speaker.

**Patrick Frater**  
**亚洲区主管**  
**《综艺》杂志**

Patrick Frater 先生作为国际电影评论家、分析家已长达 20 多年。他的文章被刊登在《综艺》、《国际银幕》、《好莱坞报道》等知名报刊上。他于 2005 至 2009 年间担任《综艺》杂志亚洲地区主编一职，并于 2013 年 7 月重新加入《综艺》。2010 年，Frater 先生共同创办了地区电影贸易出版物《亚洲电影商业》，以及电影咨询公司 F Media。Frater 先生居住在香港，并频繁以主持人、演讲嘉宾的身份出席亚太地区各大会议、论坛以及广播电台活动。